
§ 1. Mötets öppnande.

Ordföranden Magnus Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
Mötet startades upp med en bildvisning av djurlivet runt Gullmarn av Ingmar Pettersson.

§ 2. Fråga om Höstmöte utlysts på rätt sätt.

Mötet anser höstmöte utlyst på rätt sätt.

§ 3. Fastställande av dagordning.

Dagordning godkändes

§ 4. Val av ordförande för årsmötet.

Vald: Magnus Andersson

§5. Val av sekreterare för årsmötet.

Vald: Andreas Gustafsson

§6. Val av två justerare för mötet.

Vald: Anders Savik /Jerker Nordström

Datum 2022-12-07
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§7. Rapporter och skrivelser.

Inga rapporter eller skrivelser inkomna till Höstmötet

§8. Information från styrelsen.

¤ Ytterligare två bryggor i saltkällan har nu bytts ut.

¤ Informerades om att vikt infästningar och skick på de bryggor som ännu inte bytts ut har
utförts för att ha koll på dem.
Styrelsen avser att arbeta för att fortsätta utbyte av bryggor under kommande år om det finns
utrymme i budget för kommande år.

¤ Städdag på uppställningsområde Ellingeröd har utförts under hösten.
Var dålig uppslutning. Önskemål har inkommit på att utföra det tidigare på året nästa gång.

¤ Informerades om att klubben har en badstege kvar på vågbrytaren för vinterbad då Munkedals kommun
Ställde frågan om att få montera badstege.
Vi ställde upp med stege och kommunen har lagt ut det på hemsidan att stege ligger i för vinterbad.

§9. Förslag till höjning av avgifter.

Styrelsen presenterar att man vill få till en avgiftshöjning om man vill ha hjälp med att lägga i bom till
500kr samt en höjning av straffavgift om man ej hör av sig eller lägger i bom till 1000kr.
Detta för att täcka kostnad för att lägga i dem samt att det är många som ej lägger i bommar.
Beslut: Mötet beslutar höjning av avgifter.

§ 10. Uteslutningar.

Beslut: Styrelsen har mandat att utesluta medlemmar som ej sköter betalning av avgifter eller
andra åtaganden enligt klubbens stadgar.

§11. Övriga frågor.

¤ Redogörelse för förseningar och uteslutningar på punkt 10 då fråga ställdes om det var många.
Det informerades om att det var många förseningar vid inbetalningar och att det gick åt mycket
Tid till utskick av påminnelser samt att det var utskick av rekommenderade brev som skickats ut.
Var ett antal som blev uteslutna och blev av med båtplats då de ej betalade.

§12. Avslutning av Möte.

Mötes ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.
Efter mötet bjöds det på kaffe och smörgås samt traditionsenligt lotteri.

------------------------------------------- ------------------------------------------
Justerare: Anders Savik Justerare: Jerker Nordström

-------------------------------------------
Sekreterare: Andreas Gustafsson


